

**Mashreq Bank - Public Joint Stock Company
(THE COMPANY)**

**Announcement on the Opening of Nomination For
Membership of the Board of Directors**

The Company's board of directors is pleased to inform the shareholders and public whom is interested, of the opening of Nomination for the board of directors membership during the period from Thursday 18/03/2021 to Sunday 28/03/2021. Any person who meets the condition of nomination for the board membership may nominate himself/herself for the membership by an application to be submitted to the management of the Company the application shall enclose an introductory profile of the applicant and the capacity of membership for which She/He wishes to nominate himself (independent director/non-Independent director).

General Conditions:

1. The number of members to be elected to the Board of directors is 7 members
2. Nomination for board membership shall remain Open for period of at least (10) days from the date of the announcement in accordance with The requirements of article (9) of the chairman of Authority's board of director's decision no (3/chairman) Of 2020 concerning joint stock companies governance Guide and as amended from time to time
3. Whoever nominates him/herself for membership to the Board shall satisfy the condition set forth in the federal law no (2) of 2015 regarding commercial companies and the chairman of authority's board of directors decision no (3/chairman) of 2020 concerning joint stock companies governance guide and the Central Bank of the UAE circular no 83/2019 on the corporate governance regulation and standards for banks and the articles of association of the company as amended from time to time

**بنك المشرق - شركة مساهمة عامة
(" الشركة ")**

الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

يتشرف مجلس إدارة الشركة بإعلام السادة المساهمين والعموم من المهتمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة الشركة وذلك خلال الفترة من يوم الخميس الموافق 2021/03/18 إلى يوم الأحد الموافق 2021/03/28 ، ولكل شخص توافرت فيه /فيها شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن ترشح نفسه/ يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم /يتقدم به إلى إدارة الشركة على أن يرفق بالطلب نبذة تعريفية عن مقدمه /مقدمها وصفة العضوية التي ترغب/يرغب في ترشيح نفسه/ نفسه على أساسها (عضو مستقل - عضو غير مستقل)

شروط عامة :

1. عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة 7 أعضاء.
2. سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحا لمدة لا تقل عن (10) أيام من تاريخ الإعلان وذلك وفقا لمتطلبات المادة (9) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3 / ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته من وقت لآخر .
3. يشترط فيمن ترشح نفسه/يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تنطبق عليها/ عليه الشروط الواردة في القانون الاتحادي رقم (2) لسنة 2015 في شأن الشركات التجارية وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م.) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعميم المصرف المركزي رقم 83 لسنة 2019 المتعلق بنظام ومعايير الحوكمة المؤسسية للبنوك والنظام الأساسي للشركة وتعديلاته من وقت لآخر



4. The nomination application shall contain the documents referred to in Article (10) of the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3/Chairman) of 2020 concerning Joint Stock Companies Governance Guide and as amended from time to time,

4. أن يرفق بطلب الترشح المستندات المشار إليها المادة (10) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3 / ر.م) لسنة 2020 وتعديلاته من وقت الأخر.

5. The candidate may not, after closing the nomination, relinquish her/his nomination to another person. No application will be accepted after closing the nomination

5. لا يجوز للمرشح/المرشح بعد غلق باب الترشح التنازل عن ترشحها/ترشحها لشخص آخر ولا يقبل أي طلب بعد غلق باب الترشح .

6. The Company will publish the list of names and nomination data of the candidates on the Company's Website www.mashreq.com after receiving the Central Bank of the UAE's approval and not later 2 days before the Annual General Assembly of the Shareholders

6. ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحات و المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح على موقع الشركة بشبكة المعلومات الدولية www.mashreq.com بعد الحصول على موافقة المصرف المركزي وفي اجل أقصاه يومين قبل تاريخ انعقاد الجمعية العمومية السنوية .

7. The Securities and Commodities Authority shall be provided with a list of the candidates' names after closing the nomination.

7. سيتم موافاة هيئة الأوراق المالية والسلع والسوق بقائمة أسماء المرشحات و المرشحين بعد غلق باب الترشح

8. Applications should be sent by courier or by e mail to the following address: Mashreq Bank- PSC - Company Secretariat and Corporate Governance- 24 floor- Mashreq Bank building- Bur Khalifa area- Dubai, UAE. imadK@mashreq.com ThomasJ@mashreq.com , VijethaP@mashreq.com

8. ترسل الترشيحات بالبريد أو البريد الإلكتروني على العنوان التالي : بنك المشرق ش.م.ع أمانة السر و الحوكمة المؤسسية ط24 - عناية أمين السر بناية برج بنك المشرق- منطقة برج خليفة ، دبي - الامارات العربية المتحدة. بريد إلكتروني imadK@mashreq.com ThomasJ@mashreq.com , VijethaP@mashreq.com

